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فدراســیون فوتبال که این روزها به خاطر نرسیدن تیم امید به المپیک مورد 
انتقاد قرار گرفته است به اظهارات اخیر خاکپور و مایلی کهن پاسخ داد. یک 

افشاگری هم در مورد پیشــنهاد مایلی کهن صورت گرفته است.
امیرحسین حســینی به اتفاقات اخیر پیرامون تیم امید و فدراسیون فوتبال 
واکنش نشــان داد و گفــت: در مدت اخیــر صحبت ها و اظهــار نظرهای 
متعددی در خصوص تیم ملی امید و نتایج به دســت آمده در این تیم مطرح 
شــد و شب گذشته ســرمربی این تیم در برنامه ۹۰ حضور یافت و مطالبی را 

مطرح کرد که نیاز به پاسخگویی دارد.
وی افزود: همانطور که اصحاب رســانه و مردم عزیز می دانند، 
فدراســیون فوتبال به تمام تیم های ملی خود به چشــم فرزندان 
خــود نگاه کرده و همــه آنها را به یک صورت و به یک چشــم می 
بیند و برای آنهــا برنامه ریزی و آن را اجرا می کند. کارشناســان 
و متخصصــان فوتبال بــه خوبی می دانند تجهیــز تیم های ملی 
فوتبال بسیار ســخت و به مراتب دشوارتر از تجهیز و آماده سازی 
در تیم های باشــگاهی اســت. چرا که بازیکنان در اکثر مواقع در 
اختیار باشــگاه های خود بــوده و در مدت زمان بســیار کوتاه در 
اختیار تیم ملی هســتند. از همین رو اســت که عملکرد بازیکنان 
بزرگ جهان در تیم های ملی کشورشان در مقایسه با باشگاهشان 
مورد انتقاد قرار می گیرند. وی در ادامه افزود: به طور مشــخص 
تیم ملی امید با کادر مدیریتی، سرپرســتی و فنی جدید یک سال 
و نیم گذشــته تلاش زیادی برای این تیم انجام داد و متاســفانه 
علیرغم تمام تلاشــها، هزینه ها و حمایتهای فدراســیون فوتبال 

و وزارت ورزش و جوانان و صد البته تلاش تمام اعضــای این تیم به نتیجه 
مورد نظر منتهی نشــد و فدراســیون فوتبال بابت این اتفاق از مردم عزیز و 

علاقه مندان به فوتبال عذرخواهی کرد.
حسینی در ادامه خاطرنشان کرد: اما به مطالب مطرح شده باز می گردیم. 
حبیب کاشانی، کادر مدیریتی این تیم  و همه اعضای کادر فنی و بازیکنان 
زحمات زیادی برای این تیم کشــیدند که از همه آنها تشکر می کنیم. شب 
گذشــته محمد خاکپور در مصاحبه با برنامه ۹۰ عنوان کرد چرا بعد از اتمام 
مسابقات هیچکس از ما تشــکر نکرد؟ نمی دانم آیا ایشان در جریان تشکر 
فدراســیون فوتبال بلافاصله بعد از بازی با ژاپن هستند یا خیر اما این اقدام 
که برای اولین بار و پس از حذف تیم صورت پذیرفت و مورد انتقاد بســیاری 
از رســانه ها نیز قرار گرفت، توسط فدراســیون فوتبال انجام شد و برخی از 
رسانه ها عنوان داشتند: »اقدام جالب فدراســیون فوتبال بعد از حذف تیم 

ملی امید.«
رئیس روابط عمومی فدراســیون در ادامه باین کرد: آقای خاکپور شــما که 
می گویید از ما تشکر نشــد، آیا زمانی که فدراسیون فوتبال و شخص رئیس 
فدراسیون برای حضور شــما در نیمکت تیم ملی تلاش کرد، از فدراسیون 
فوتبال تشــکر کردید؟ همه می دانید که مدرک مربیگری شــما مورد قبول 
کنفدراسیون فوتبال آسیا قرار نگرفته بود و علیرغم همه مشکلات و موانعی 
که بر سر این راه وجود داشت، فدراسیون فوتبال از تمام ابزار خود استفاده 
کرد تا شما بر روی نیمکت تیم ملی فوتبال امید ایران بنشینید. کمی صادق 
باشیم. آیا شــما تشــکر کردید؟ در حالی که تا این لحظه و بعد از انتقاد شما 

در این خصوص مجبور به پاسخگویی شدیم.

وی در ادامه گفتگــو با مهر گفت: در بخش دیگــری از مصاحبه خود گفته 
اید فدراســیون فوتبال و وزارت ورزش برای شــما کاری نکرده است اما ای 
کاش با صداقت کامل می گفتید منظور از کاری نکرده چیســت؟ برگزاری 
اردوهای متعــدد داخلی و بیــن المللی، هزینه های بــالای صورت گرفته 
توسط فدراســیون فوتبال و وزارت ورزش و جوانان و بازی های دوستانه در 

کشــورهای مختلف آسیایی و اروپایی، کاری نیست؟
حســینی ادامه داد: طی یک ســال و نیم گذشــته نزدیک به ۱۲۰ روز اردو 
در قالب حدود ۱۵ اردوی داخلی و بین المللی در کشــورهای عمان، ترکیه 

)۳ اعــزام(، کویت، هلند، قطــر، امارات )دو اعزام( در زمــره برنامه آماده 
ســازی فدراســیون فوتبال برای این تیم بوده که پیش از شــروع مسابقات 
نیز ســازمان لیگ فوتبال ایران بارها جلســاتی را با کادر فنی این تیم برگزار 
کردند و برنامه مســابقات لیگ امســال را با توجه به خواســته و برنامه کادر 
فنی تیم ملی امید انجام و ســازمان لیگ به دلیل تعویق در مسابقات بخاطر 
این تیم که از اهمیت بســیار بالایی برای فدراســیون فوتبال برخوردار بود، 
به بی برنامگی متهم شــدند اما با این حال به خاطر منافع تیم ملی، سازمان 
لیگ برنامه مســابقاتی  خود را تغییر داد تا مطابق خواســته این تیم باشــد و 
این در حالی است که فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش برای این تیم کاری 
انجام نداده اســت! مردم بهترین قاضی برای تعیین صداقت افراد هستند.
رئیــس روابط عمومی در ادامه گفت: اما صحبت پایانی این اســت بعد از به 
وجود آمدن مشــکلات برای حضور شــما بر روی نیمکت تیم ملی، امکان 
عقد قرارداد با شما ســخت بود اما به هر جهت فدراسیون تلاش کرد تا شما 
روی نیمکت تیم ملی فوتبال امید ایران بنشینید. البته پس از آن قراردادی 
هم تنظیم شد که مورد قبول و پذیرش شما قرار نگرفت و فدراسیون فوتبال 
در این امــر صادقانه رفتار و قرارداد را مجددا تنظیم کرد و مطابق خواســته 
های شــما آن را تغییر داد. اما دلیل عدم امضای آن توسط شما و عدم ارائه 
آن به فدراسیون فوتبال مشخص نیست. ای کاش شب گذشته در این باره 
نیز صحبت می کردید که چرا پس از آنکه قرارداد شــما مطابق خواسته تان 
تغییر کرد، حاضر به امضای آن نشــدید و اگر باز هم مشــکلی وجود داشت 

چرا به صورت شــفاف و رو در رو به فدراسیون فوتبال اعلام نکردید.
وی گفــت: اما باز گردیم بــه صحبت های چنــد وقت اخیر مدیــر فنی تیم 

ملی امید. محمد مایلی کهن در زمره افراد با ســابقه، تلاشــگر و زحمتکش 
فوتبال ایران اســت که زحمات زیادی برای این تیــم و تیم های ملی ایران 
در رده های مختلف کشــیده اند و من شــخصا احترام زیادی برای ایشــان 
قائل هستم. اما انتقاد وارده بر ایشان این است: چرا پس از آنکه فدراسیون 
فوتبال ســرمربی تیم ملی بزرگســالان را ممنوع المصاحبه کرد و از ایشان 
خواســت تنها در مورد مسائل فنی صحبت کند و ســرمربی تیم ملی مطابق 
قرارداد خود با فدراســیون این کار را انجام داد، شــما این کار را نکردید؟ آیا 
در این زمینه با شــما صحبت نشــد در حالی که همه رســانه ها و مردم می 
دانند که فدراســیون فوتبال بارها در ایــن خصوص تذکراتی را به 
شــما داد که متاســفانه هیچگاه انجام نشد. بله صحبت کردن در 
خصوص مسائل فنی در زمره وظایف و اختیارات مربی و اعضای 
کادر فنی اســت در حالی که ســایر موارد و مســائل و به خصوص 
مباحث مدیریتی در حیطه اختیارات سرمربی و کادر فنی تیم ملی 
نبوده و در اختیار فدراســیون فوتبال است که شــما متاسفانه این 

موضوع را رعایت نکردید.
رئیــس روابط عمومی فدراســیون فوتبال در ادامــه گفتگویش با 
خبرنــگار مهر بیــان کرد: دلیــل انتقادهای بی شــمار و مصاحبه 
های مکرر شــما را در مورد ســرمربی تیم ملی نمی دانم اما حتما 
خاطرتان هست روزی را که جنابعالی به همراه آقای فریادشیران 
به دفتر رئیس فدراسیون آمدید تا در خصوص موضوعی با ایشان 
صحبت کنید. البته از قضــا بنده و آقای محمدنبی، دبیرکل وقت 
فدراســیون نیز در دفتر ایشــان بودیم. حتما یادتان می آید که چه 

پیشــنهادی در خصوص آقای کی روش و مربی معروف ترکیه ای دادید؟
حســینی ادامه داد: آقای مایلی کهن، این اولین و آخرین پاسخ فدراسیون 
در خصوص انتقادهای شماست اما لطفا خودتان را جای سرمربی تیم ملی 
بگذاریــد. آیا با این همه حاشــیه و مصاحبه ای که تنها یــک نفر اخیرا برای 
شما ایجاد کرده می توانید کار کنید؟ یادمان نرود تیم ملی برای مردم ایران 
اســت و شــما  به عنوان یک پیشکســوت که قطعا عرق زیادی به تیم ملی 

دارید، می بایســت بیشتر هوای آن را داشته باشید.
وی در بخش دیگری از گفتگویش با خبرنگار مهر افزود: مدیر فنی تیم امید 
امروز مطالبی را عنوان کرده که باز نیاز به روشــنگری و پاســخگویی دارد. 
محمد مایلی کهن ادعا کرده »فدراسیون فوتبال کمک مالی وزارت ورزش 
بــه این تیم را به تیم ملی امید پرداخت نکرده اســت« آیا برای صحبت های 
خود دلیل و مدرکی دارید یا این صحبت ها نیز که باز هم در زمره مسائل فنی 
تیم نیســت، مانند سایر صحبت هایی اســت که بدون دلیل و مدرک عنوان 
می کنید؟ فدراســیون فوتبال بالغ بر ۵ میلیارد تومان بــرای این تیم هزینه 
کرده که قطعاً محمد مایلی کهن با توجه به ســمت فنی شان در این تیم، از 
هزینه های مربوطــه و همچنین کمک های مالی وزارت ورزش که تنها در 

زمان اعزام این تیم نبوده است، اطلاعی ندارد.
حســینی در پایان گفت: فدراســیون فوتبال هیچگاه در مقام پاســخگویی 
به اعضــای کادر فنی تیم هــای ملی خود نبــوده و نخواهد بــود اما برخی 
ابهامات در مصاحبه های اخیر باعث شــد تا به جهت تنویر افکار عمومی و 
روشــن شــدن این موضوع، مطالبی را به اطلاع مردم عزیز و علاقه مندان 

برسانیم. فوتبال 

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

راجر فدرر با یک پیروزی 
دیگر خودش را به نیمه نهایی 
مسابقات اپن فرانسه رساند.

تیتر دو

خادم: مجروح جنگی را 
بیرون ببرید!

آزادکاران حاضر در اردوی تیم ملی که با هدف کســب 
موفقیــت در رقابت های المپیک روزهای ســختی را 
پشت سر می گذرانند، این روزها زیر نظر کادر فنی تیم 
ملی خود را برای حضور در تورنمنت فرانسه و مسابقات 
قهرمانی آسیا آماده می کنند. مهمترین نکته ای که در 
بدو ورود به خانه کشــتی از ذهن هر فردی خطور می 
کند، جدیت بسیار زیاد کادر فنی و در راس آنها رسول 
خادم در تمرینات است؛ تمریناتی که در آن هیچکدام 
از آزادکاران چه شاخص و غیر شاخص نمی توانند از زیر 
فشار آن شانه خالی کنند. تمریناتی که کمتر از مبارزه 
رسمی و یک جنگ تمام عیار نیست. آزادکاران حاضر 
در اردوی تیم ملی یکی از روزهای ســخت و نفسگیر 
خود را پشت سر گذاشتند. در این تمرین آزادکارانی که 
قرار است به تورنمنت فرانسه اعزام شوند در ۲ گروه با 
حریفان خود به یک مبارزه نفسگیر و جدی پرداختند و 
در سوی دیگر خانه کشتی نیز نفراتی که قرار است به 
مسابقات آسیایی اعزام شوند به همراه جوانان آزادکار به 
مبارزه پرداختند. خادم در ابتدای این تمرین شاگردان 
خود را در گوشه ای جمع کرد و به آن ها این نکته را یادآور 
شد که زمان چندان زیادی پیش رویشان نیست و باید 
هر چه سریعتر خود را به اوج آمادگی برسانند و ایرادات 
فنی خود را برطرف کنند. وی در طول این تمرین نیز با 
فریاد شاگردان خود را خطاب قرار داد و گفت: "جایگاه 
هیچ کشتی گیری در هیچ مسابقه ای حتمی نیست و 
نباید گول اسامی داده شده را بخورید" خادم در خلال 
تمرین نیز دیگر مربیان که حسین نقیبی مربی کهنه 
کار مازندرانــی نیــز در میان آنها به چشــم می خورد را 
دور هم جمع کرد و به آنها این نکته را گوشــزد کرد که 
فرصت چندانی تا مسابقات پیش رو باقی نمانده و باید 
کشتی گیران را به هجوم هر چه بیشتر به سمت حریفان 
و گرفتن امتیاز از آنها وادار کنند. در جریان این تمرین 
در یکی از تشک ها کمیل قاســمی سنگین وزن تیم 
ملی که خود را برای حضور در تورنمنت فرانسه و پس 
از آن نیز مسابقه کسب سهمیه المپیک آماده می کند 
مقابل پوریا رحمانی در حال مبارزه بود که ناگهان فریاد 
رحمانی به هوا بلند شد و بر روی تشک افتاد و مچ پایش 
را گرفت؛ فریادی که باعث شــد تمامی نگاه ها به آن 
سمت معطوف شود و برای لحظات کوتاهی آزادکاران 

دست از کار بکشند.

خداحافظی بوفون پس از 
جام جهانی ۲۰۱۸

دروازه بان افســانه ای فوتبال ایتالیــا پس از پایان 
رقابتهای جام جهانی ۲۰۱۸ دســتکش های خود 
را خواهــد آویخت. این دروازه بان ۳۷ ســاله با تیم 
ملی ایتالیا قهرمان جام جهانی ۲۰۰۶ شده و شش 
بــار هم با یوونتوس قهرمانی ســری آ را در کارنامه 
دارد. بر پایه گزارش ســایت گل، دروازه بان پیشین 
تیم فوتبال پارما اعلام کــرده در پایان جام جهانی 
۲۰۱۸ روسیه از فوتبال کناره گیری خواهد کرد. وی 
گفت: در جام جهانی ۲۰۱۸ به میدان خواهم رفت 
و ســپس زمان بسته شــدن در فرا می رسد. بوفون 
۱۵۴ بازی ملــی در کارنامه دارد ضمن اینکه ۵۰۰ 

بازی برای یووه انجام داده است.

حضور پلیس ایتالیا در 
باشگاه میلان

آدریانــو گالیانی، نایــب رئیس باشــگاه میلان در 
جریــان تحقیقات گســترده پلیــس ایتالیا در مورد 
پولشــویی و فرار از مالیات گسترده بین سال های 
۲۰۰۹ تــا ۲۰۱۳ در فوتبال ایتالیــا، مورد بازجویی 
قرار گرفته اســت. بین سال های ۲۰۰۹ تا ۲۰۱۳ 
و در جریان نقــل و انتقال بازیکن در فوتبال ایتالیا 
تخلفات مالی گســترده ای صورت گرفته و پلیس 
ایتالیا در حال تحقیقات در همین زمینه است. ۳۵ 
باشگاه سری آ و بی درگیر این پرونده فساد هستند 
و بــه همین منظور امروز باشــگاه میــلان میزبان 
پلیــس ایتالیا بود تا مدارک موجــود در مورد نقل و 
انتقالات روســونری ها مورد بررســی قرار بگیرد.  
به ادعای خبرگزاری آنســا، گالیانی،  لوتیتو)مدیر 
لاتزیــو(، دی لورنتیس)مدیــر ناپولــی( و مدیران 
سابق یوونتوس) ژان کلود بلان و موجی( از جمله 
افرادی هســتند کــه در این زمینه مــورد بازجویی 

قرار گرفته اند.

پرز: رئال در زمستان خریدی 
نخواهد داشت

فلورنتینو پرز، رئیس باشــگاه رئــال مادرید هرگونه 
قصــد این باشــگاه بــرای خرید بازیکــن در نقل و 
انتقالات زمستانی را رد کرد. رسانه های اسپانیایی 
با توجه به محروم شدن رئال از سوی فیفا برای خرید 
بازیکن در دو پنجره نقل و انتقالاتی آتی، از تصمیم 
مدیریــت این باشــگاه مبنی بــر خریــد بازیکنانی 
چون ریکاردو رودریگز از ولفســبورگ و بنتانکور از 
بوکاجونیورز در نقل و انتقالات زمستانی فعلی که ۶ 
روز بــه پایانش باقی مانده خبر داده اند اما فلورنتینو 
پرز این شــایعات را در مصاحبه با فرانس فوتبال رد 
کــرد. او در همیــن رابطه گفــت:" محرومیت فیفا 
برای ما دردناک بود. لکه دار کردن شــهرت رئال با 
چنین اتهامی برای ما سخت و دشوار است؛ چون ما 
اطمینان داریم که اتهامات وارده بی اساس است. 
ما توجه ویژه ای به بازیکنان خارجی زیر ۱۸ ســال 
خودمــان داریم و هیچ کار خــلاف قانون در جذب 

آنها انجام نداده ایم. 
در نقل و انتقالات زمســتانی فعلی، بازیکن جدیدی 
خریــداری نخواهیم کرد. این مســاله هیچ ارتباطی 
با محرومیــت فیفا ندارد چــون مجموعه ای که در 
اختیار داریم بســیار باکیفیت اســت و مربی بزرگی 
چون زیدان هم هدایــت آن را بر عهده دارد. زیدان 
محبوبیت فوق العــاده ای در میان هواداران دارد و 

به او اطمینان داریم."

 واکنش فردوسی پور به گزارش 
کمیسیون اصل نود

گزارش کمیسیون اصل نود مجلس شورای اسلامی درباره فساد در فوتبال 
واکنش های مختلفی در پی داشــته است که آخرین واکنش مربوط به 
تهیه کننده و مجری برنامه نود اســت. در گزارشی که کمیسیون اصل 
نود مجلس روز یکشــنبه درباره فســاد در فوتبال منتشــر کرده بود، به 
مســائل و موارد مختلفی اشاره شــده بود؛ از جمله اشاره به »یک برنامه 
ورزشی پربیننده  و تاثیرگذار در ورزش« که برنامه نود را متبادر می کرد. این 

موضوع با واکنش عادل فردوســی پور مجری و تهیه کننده برنامه نود 
مواجه شــد. فردوسی پور در برنامه نود که بعد از دو هفته تعطیلی 

مجددا از امشــب روی آنتن رفت، به این موضوع اشاره کرد و 
گفت: ما خودمان از انتشار این گزارش استقبال می کنیم و 
بارها و بارها برنامه خود را به مبارزه با فساد اختصاص داده 
ایم ولی اگر منظور در این گزارش برنامه نود باشد که کاملا 
خلاف واقع است، اداره حقوقی صدا و سیما پیگیر خواهد بود.

واکنش فدراسیون به اظهارات مایلی کهن و خاکپور
 آقای مایلی کهن یادتان رفته  چه پیشنهادی در مورد کی روش دادید؟

تیم فوتبال صبای قم با برتری مقابل پرسپولیس قهرمان جام 
شهدا شد. دیدار تیم های صبا و پرسپولیس در فینال جام شهدا 
با برتری یک بر صفر صبایی ها به پایان رسید و این تیم قهرمان 
دومین دوره جام شهدا شد. تک گل این دیدار را محمد قاضی 
در دقیقه ۶۵ به ثمر رساند. در آغاز بازی دو تیم نمایش متعادلی 
از خود نشــان دادند و روی یکی دو صحنه توانســتند فرصت 
خطرناکــی روی دروازه ها خلق کنند. در یکی از این صحنه ها 
محسن قاضی در دقیقه ۷ بازی روی اشتباه هافبک های حریف 
پشت محوطه جریمه پرسپولیس صاحب توپ شد اما ضربه پای 
چپ او با دخالت محسن زاده به کرنر رفت. در ادامه و در دقیقه 
۱۸ محسن مسلمان در میانه های زمین توپ را در اختیار گرفت 
و با یک پاس زیبا درون محوطه جریمه صبا مهدی طارمی را 
صاحب توپ کرد اما ضربه این مهاجم از بالای دروازه به بیرون 
رفت. در آغاز نیمه دوم صبایی ها بازی هجومی تری نسبت به 
حریف سرخپوش خود به نمایش گذاشتند و توانستند با تهدید 
دروازه پرسپولیس تک گل بازی را به ثمر برسانند. در دقیقه ۶۵ 
بازی روی اشتباهی که هافبک های میانی پرسپولیس انجام 
دادند محمد اوسانی از سمت راست حرکت خوبی را آغاز کرد و با 
یک پاس به عقب خوب محمد قاضی را درون محوطه صاحب 
توپ کرد و او نیز با یک ضربه زیبا دروازه پرســپولیس را باز کرد. 
کمال کامیابی نیا در دقیقه ۸۴ از زمین مسابقه به دلیل خطا روی 

بازیکن حریف و دریافت کارت زرد دوم اخراج شد.

برانکو: جام شهدا برای ما بسیار مفید بود
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس، شرکت تیمش در جام شهدا را 
با وجود ناکامی در کسب عنوان قهرمانی، بسیار مفید توصیف 
کرد. برانکو ایوانکوویچ پس از شکست تیمش در فینال جام 
شهدا برابر صبا این جام را برای تیمش بسیار مفید توصیف کرد 
و گفت: به بانیان این مســابقات تبریک می گویم چرا که این 
بازی ها ضمن گرامیداشت مقام شهدا برای ما و سه تیم دیگر 
بســیار مفید بود تا خود را برای حضور بهتر در ادامه لیگ برتر 
آماده کنیم. وی در ادامه همچنین قهرمانی در جام شهدا را به 
علی دایی و تیم صبا تبریک گفت و اظهار کرد: بازی فقط یک 
گل داشت اما دیدار سخت و محکمی بود. صبا از یک اشتباه ما 
استفاده کرد. هم ما و هم صبا لیاقت حضور در فینال را داشتیم.

دایی: بازیکنانم انتظارات را برآورده کردند
علی دایی پس از قهرمانی تیمش در جام شهدا با پیروزی یک 
بر صفر مقابل پرسولیس اظهار کرد: فکر می کنم بازی های 
خوبــی را برگزار کردیم و در کل تورنمــت خوبی بود. همه تیم 
ها توانستند به خوبی خودشان را محک بزنند. بازیکنان ما تا 
حدود زیادی با همدیگر هماهنگ شدند. خدا را شکر بازیکنان 

توانستند انتظارات ما را برآورده کنند. او در ادامه درباره اینکه آیا 
بازیکنان جدید تیم توانستند انتطاراتش را برآورده کنند، گفت: 
مطمئنا پیام صادقیان، اکبر صادقی و رضایی می توانند به ما 
کمک کنند. پیام از بدنی عقب اســت و او را به شرایط ایده آل 
می رسانیم. صادقی هم که در شرایط خوبی قرار دارد. رضایی 
بازیکن جوانی است و باید آموزش ببیند. دایی گفت: متاسفانه 
بازیکنان جوان قدر خود را نمی دانند و مســائل حاشــیه ای 
دورشــان را می گیرد. ما نباید اجازه دهیم ایــن اتفاق بیفتد و 
جوان ها بسوزند. سرمربی صبای قم در مورد هدف این تیم در 
نیم فصل دوم اظهار کرد: ما به بالای جدول فکر می کنیم. ان 
شا ءالله در بازی های آینده اشتباهات گذشته را تکرار نمی کنیم 

و امتیازات را از دست نمی دهیم و به بالای جدول می رسیم.

بابک وسیله بر از داوری خداحافظی کرد
بابک وســیله بر بعد از اتمام بازی پرسپولیس و صبا از داوری 
خداحافظی کــرد. پس از پایان دیدار فینال جام شــهدا بین 
تیم های پرسپولیس و صبای قم، بابک وسیله بر کمک داور 
این بازی از دنیای داوری خداحافظی کرد. بابک وسیله بر که 
متولد آبان ۴۹ است از سال ۷۳ که مدرک درجه ۳ داوری خود 
را اخذ کرد، فعالیت داوری خود را شروع کرد و از سال ۱۳۸۹ 

در لیگ برتر فوتسال ایران قضاوت می کرد. 

پرسپولیس از پس دایی برنیامد

ورزش


